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内容概要

由郑辉和申秋元主编的《大学英语四级机考全题型一本通》由振宇英语研发的天天机考网独家策划编
写。
天天机考网是全国首家专业权威的大学英语四、六级机考模拟网，是由振宇英语独立研发并圆满完成
的外语测试e-
learning项目，旨在为广大考生提供一流的英语在线模拟服务。

振宇英语与全国多家顶级出版社合作以来，有近百个品种的图书成为全国千所高校的馆藏珍典。
振宇英语曾连续5年命中大学英语四六级考试真题，其图书曾创下单月销售量20000册的骄人业绩，确
保了天天机考网和《大学英语四级机考全题型一本通》试题设计与题型解读的权威性和实用性。
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章节摘录

　　M： You know I haven't stopped work completely.　　F： Yes， could you tell us more about this？
　　M： I'm on a scheme that's called phased retirement; I had a six-month break from work， after that I could
apply for project work with the company I used to work for.　　F： How does the scheme work？
　　M： Well， it's a trial at the moment..Instead of hiring temporary stuff， the company advertises posts on its
website that retired employees like myself can access.　　F： What sort of works advertised？
　　M： Well， all sorts of things， really. Administrative work and more specialized work， the sort of thing I
can do. Some of the projects can last five or six months， and others can just be a couple of days. I can decide
more or less when to work. So I can manage my own time.　　F： I can see it's good for you. What is your
company get out of this？
　　M： Well， I still have all my old contacts at work， so I know who to contact to get something done. The
company gets flexibility， too. Once the job's over， that's it. I'm not on their books any more. 　　⋯⋯
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编辑推荐

　　《振宇英语：大学英语四级机考全题型一本通》严格参照机考最新题型权威揭秘机考题型要点，
试题选材丰富体例全面全真模拟四级机考环境，完美呈现地道英语发音详尽解读音频视频原文。
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